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Administratorem Państwa danych osobowych jest Burmistrz Gminy Rawicz mający siedzibę w Urzędzie Miejskim Gminy Rawicz przy ul. Marsz. 

Józefa Piłsudskiego 21, 63-900 Rawicz. Administrator wyznaczył Inspektora Ochrony Danych, z którym można skontaktować się pod adresem 

email: iod@rawicz.eu. Państwa dane osobowe będą przetwarzane w celu realizacji prawnych obowiązków Administratora danych oraz wykonania 

zobowiązań umownych. Podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest art. 6 ust. 1 ogólnego rozporządzenia o ochronie danych (RODO). 
Mają Państwo w szczególności prawo żądania ich usunięcia, a także prawo cofnięcia zgody na ich przetwarzanie. Pełna treść klauzuli informacyjnej 

dostępna jest na stronie: www.rodo.rawicz.pl 

  

A P E L 

Rady Miejskiej Gminy Rawicz 

z dnia 25 września 2024 roku 

 

 

                 W sprawie zniesienia zakazu poruszania się ciągników rolniczych na odcinku 

obwodnicy Rawicza w ciągu DK 36 tj. od Ronda Sarnowskiego im. Jerzego Zelka do 

Ronda Załęcze. 

 

Szanowni Państwo  

               Ponawiamy Apel do Państwa o zniesienie zakazu i umożliwienie poruszania się 

ciągników rolniczych na odcinku obwodnicy Rawicza w ciągu drogi krajowej 36 tj. od 

Ronda Sarnowskiego im. Jerzego Zelka do Ronda Załęcze.  

Mieszkańcy nadal oczekują  na zmianę Państwa decyzji i odblokowanie ruchu pojazdów 

rolniczych.   

               Temat jest Państwu znany, poprzedni apel w tej sprawie kierowaliśmy do Państwa 

w 2022 roku. Otrzymaliśmy od Państwa odmowną odpowiedź argumentowaną warunkami 

technicznymi, które są oczywiście ważne,  ale nie rozwiązują problemu z którym,  to My  

i Nasi mieszkańcy borykamy się codziennie – szczególnie  w okresie wiosenno-jesiennym.  

Od budowy obwodnicy rawickiej do chwili obecnej upłynęło już sporo czasu, a przyjęte  

i realizowane w naszym mieście plany inwestycyjne dróg uwzględniają ograniczenie 

intensywnego oddziaływania na infrastrukturę drogową oraz wyprowadzenie ruchu 

ciągników i sprzętu rolniczego ze strefy intensywnej zabudowy mieszkaniowej oraz 

obszarów historycznych naszego miasta.  

               Na chwilę obecną bardzo istotne są standardy  techniczne, ale  bardzo istotne są 

również  aspekty  ochrony środowiska uwzględniające ochronę obszarów zurbanizowanych, 

które na pierwszym miejscu stawiają wyprowadzenie ruchu pojazdów niestandardowych  

i ciężkich. 

               Kolejnym bardzo ważnym argumentem i dla Nas priorytetowym jest 

bezpieczeństwo wszystkich uczestników ruchu, a szczególnie dzieci i młodzieży, którzy 

codziennie poruszają się tymi ulicami.    

               Nie oczekujemy od Państwa prawnych odpowiedzi bo je znamy, chcemy wspólnie 

z Państwem prowadzić rozmowy i konsultować ten temat. 

Będziemy wdzięczni,  jeśli Państwo zechcecie w dogodnym dla Was terminie spotkać się  

z Radą Miejską Gminy Rawicz oraz Burmistrzem Gminy Rawicz, w celu szczegółowego 

przedstawienia i omówienia tej sprawy, a także wspólnego wypracowania bardziej 

konkretnych decyzji, rozwiązań czy ustaleń.    
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